



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 15 DECEMBER 2025

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson, Lars Selin.

1. Välkomna

2. Föregående protokoll. 27 oktober 2025.

Lades till handlingarna utan korrigering.

3. Rapport organisation/landslag, inkl FIS frågor. *Lars Öberg*

Öberg berättade om den organisatoriska förändringen som skett där Öberg blivit grenchef för backhoppning.

I morgon kl 13 offentliggörs nya namn som är uttagna till OS.

Organisationen har fullt fokus på OS.

Vi har behov av nya intäkter, även om vi fått några nya stora samarbetspartners. B.la har SOK signalerat att bidrag från dem kommer att dras ner nästa år, efter OS.

Avtalsdiskussioner med Svenska Spel för att förnya huvudsponsoravtalet.

RF är nöjd med tittarsiffror för både SM veckan vinter och sommar. Arbete med att förlänga avtalet med RF pågår. Man vill ha kvar längdåkning som huvudidrott på SM veckan vinter.

4. Rapport nationell verksamhet. Rapport projekt rullskidor *Karin E*

Jimmie Johansson anställd tillvidare på 50% för att jobba med 65+. Vi har fått ett bidrag från RF som täcker lön för de närmaste två åren.

Det är stora utmaningar för de kommande cuparrangörerna vad gäller snötillgång. Falun, Hudiksvall och Ulricehamn har stora utmaningar. Ludvig Remb har kontakt med arrangörerna.



Längds ledningsgrupp har tagit besluta att arrangera en sommarcup de 3 kommande åren där 3-4 tävlingar ska ingå. SM veckan och Alliansloppet är fasta, men övriga 1-2 ska vara sökbara för arrangörer.

Tävlingsprogramgruppen har fått i uppdrag att ta fram underlag.

Lars Selin och Karin Ersson har fått i uppdrag av ledningsgruppen att ta fram ett underlag för beslut under vintern hur vi ska hantera inkludering av sommarcup i vintercupen eller inte. En referensgrupp är skapad med en variation av deltagare från skidsverige, främst inom från junior och seniorverksamheten.

Simon och Ingrid rapporterade från reflektioner från tävlingen i Falun i början av oktober.

5. **Fysiskt möte LK + LR 8-9/11. Rapport. Lars Ö + Johan S (Cathrine, Johan B)**
Johan och Öberg rapporterade från mötet med LK distrikten. B.la gick man igenom "Den svenska modellen" och LK grupperna fick tid för att samtala och diskutera gemensamma frågor.

Vi hade önskat att några fler distrikt närvarade, men de som var med var engagerade. Det var dessutom en jämställt möte.

Mötet fick b.la lyssna på två distrikt olika framgångsrika arbetssätt.

6. **Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S.**
Simon och Ingrid rapporterade från de första enkäerna från de första helgerna, Gällivare och Boden. B.la finns tre nya frågor som vill veta hur deltagarna upplever mjuka värden under tävlingshelgen, t.ex hur man blir bemött.

Båda arrangörerna har fått bra betyg. Även frågorna som har lite mjukare karaktär ligger relativt högt, men kan vara högre. Det blir intressant att följa dessa frågor över tid.

Anki Danielsson processade helgen på ett väldigt bra sätt.

7. **Styrelseinfo Johan Starck**

Johan berättade att Lennert Käll som var i SSF styrelse i många år har avlidit. Han var vice ordförande och i den rollen går nu Johan Starck in.

Jonas Petersson har avslutat sin tjänst som VD i VM bolaget i Falun. De ar arbetat hårt och har börjat hitta en lösning för framtiden. Jonas kommer att finnas med ett tag till.

Stadgerevidering som beslutades på senaste förbundsmötet är fastslagna av RF. Distriktena kommer att behöva uppdatera sina stadgar utifrån detta, i ett senare skede även föreningarna.

Karin Matsson som sitter i FIS council var med på senaste styrelsemötet och rapporterade om arbetet i FIS.



8. Rapport från de olika arbetsgrupperna

Anläggning: Det femåriga projektet som ger instruktion och tips mm om skidlekparker klar. Började som ett projekt med alla skidgrenar men blev till slut ett längdprojekt med Jonas Braam som ansvarig. Info samt länkar till projektet kommer i nästa nyhetsbrev. Möte har skett med Stockholm SF om utveckling Ågesta. Fortsättning blir det satsning på längre sträcka med ny modern tillverka snö utrustning. Möte har varit med Sollentuna kommun om ny asfaltbana. Går att bygga en fin asfaltbana om än inte med önskvärt långa och branta backar.

Skidor hela livet: Gruppen har gått igenom ansökningarna till Skidor hela livet bidragen. Beslutet kommer att kommuniceras senare.

Barn och Ungdomsgruppen: Gruppen planerar inför vinterns tävlingsbesök. Alla ledamöter brukar varje år besöka en barn och ungdomstävling för att se och känna på stämningen, gå runt och prata med ungdomar och föräldrar. Ibland stötta arrangören med tips på aktivitet för de allra yngsta. Mycket möten och planering sker också kring ungdomscuperna som närmar sig.

Utbildning: Nästa möte nästa vecka. Inget att rapportera

TD/regelgruppen: Inget nytt att rapportera.

Junior/senior/elit: Fullt fokus att få ihop resan till skandinaviska cupen. Det är lite utmaningar att få tillräckligt med ledare från föreningarna till resan.

Rullskidor: Inget att rapportera

9. Kommande möten

26/1, 9/3, 27/4, 8/6

10. Mötet avslutas.